
Igor Lah: Sanacija Pivovarne Laško je preveč spolitizirana

Prevzemna ponudba bo objavljena do 7. avgusta - Zaradi načrtovanega prevzema zavrnjen predlog
za delitev dividend - Ključna bo tudi podpora bank, pri katerih seje Laško v preteklosti zadolževalo
Ljubljana - Mali delničarji, ki obvladujejo 55 odstotkov družbe KS Nalož-
be, so na včerajšnji skupščini podprli namero uprave za prevzem Pivovar-
ne Laško. Prevzemna ponudba bo objavljena do 7. avgusta, je po včerajšnji
skupščini povedal največji posamični lastnik KS Naložb, ljubljanski poslov-
než Igor Lah, ki se že več let uvršča na vrh lestvice najbogatejših Slovencev
revije Manager.

Prevzem Pivovarne Laško je bil
tudi glavna tema včerajšnje skup-
ščine KS Naložb, saj je male delni-
čarje zanimalo, kako bo napoveda-
ni večstomilijonskiprevzem vplival
na poslovanje družbe. Igor Lah, ki
prek družbe Kalantia Limited ob-
vladuje 45 odstotkov KS Naložb, jim
je zagotovil, da prevzem ne bo ogro-
žal poslovanja družbe. Nasprotno, v
družbi so pripravili vzdržno finanč-
no konstrukcijo prevzema, ki bo
omogočila tako preživetje kot tudi
redno servisiranje vseh obveznosti
družbe, je zagotovil Lah.

»S prevzemno namero mislimo
resno,« je po skupščini povedal Igor
Lah, o tem, kako naj bi prevzem fi-
nanciral, pa bo po njegovih besedah
več znanega avgusta. KS Naložbe so
pred kratkim napovedale nejavno
izdajo obveznic, s katero namerava-
jo v treh fazah do konca leta 2012
zbrati dobrih 200 milijonov evrov.
»Prevzem je edina rešitev za Pivo-
varno Laško. Žal je sanacija Pivo-
varne Laško spolitizirana do konca,
kar je povsem nepotrebno. Sanacije
se je treba lotiti na finančni način,
Laško odkupiti, sanirati in zgodbo
peljati naprej,« je dejal Lah. »Vsi se

zavedamo, da je Pivovarna Laško
globoko zadolžena in v težavah.
Dokler kdo ne razplete tega vozla,
bo zadeva takšna, kot je,« je dodal.

Prevzem Pivovarne Laško je tudi
glavni razlog, da je glavni delničar
KS Naložb na včerajšnji skupščini
»povozil« predlog malih delničarjev
za izplačilo dividend. Po njihovem
predlogu bi KS Naložbe za dividen-
de namenile večino od bilančnega
dobička, ki je konec leta 2010 zna-
šal 1,6 milijona evrov (po tem pre-
dlogu bi dividenda za lani znašala
0,40 evra bruto na delnico), vendar
je Lah po skupščini dejal: »Njiho-
vega predloga nismo mogli sprejeti
zaradi prevzemnih načrtov.« Pred-
sednik društva MDS Rajko Stan-
kovič, ki je na skupščini zastopal
1,5 odstotka kapitala, pa je izrazil
optimizem, da bo ob finančno vzdr-
žni konstrukciji prevzema vrednost
premoženja preostalih 34.000 ma-
lih delničarjev KS Naložb rasla in
prinašala profit.

Za prevzem Pivovarne Laško,
za katerega naj bi KS Naložbe po
ocenah poznavalcev potrebovale
najmanj pol milijarde evrov, bo
ključna tudi podpora bank, pri ka-

terih se je Laško v preteklosti za-
dolževalo. Tudi če bo Igorju Lahu
uspel prevzem pivovarne, bo mo-
ral prevzemnik bankam namreč
ponuditi način poplačila posojil.
Drugo vprašanje pa je, kakšno je
stališče KS Naložb do morebitne
prodaje 23-odstotnega deleža Mer-
catorja, ki ga Laško prodaja skupaj
z bankami. »O tem ne morem reči
nič, naše stališče o tem bo razkrito
v prospektu za prevzem, ki bo obja-
vljen do 7. avgusta,« je po skupščini
še dejal Lah.
Vanja Tekavec
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bodo po mnenju poznavalcev KS
Naložbe potrebovale za prevzem

Pivovarne Laško
Pivovarna Laško je včeraj
obvestila Agencijo za trg
vrednostnih papirjev (ATVP),
da uprava pivovarne Laško s
prevzemnikom KS Naložb nima
nobenih dogovorov in nobenih
pogajanj.
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predsednik društva MDS Rajko Stankovič <na levo ob prihodu na
SKUPŠČINO FOTO BLAŽ SAMEC


